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Plats och tid:  Guldsmeden plan 4, Biblioteket måndag 19 september, klockan 
13:15 

Deltagare: 
 

 

 Elisabet Ericson R 
Åsa Nordkvist AAF 
Karin Eriksson HLS 
Birgit L-Sundström AFASI 
Maj Anita Persson IFS lämnade 
mötet efter §24 
Sune Persson DEMENS 
Ulf Nilsson SRF 
Mikael Forss RSMH 
Dennis Andersson RSMH 

Majvor Westberg-Jönsson S ordf 
Göran Thapper S 
Caroline Schmidt C 
Birgitta Medin M 
 

 

Övriga deltagare: Hans Gyllow, planeringschef 
Christina Englund, stadsarkitekt 
Pia Andersson, förvaltningschef Social och omsorgsförvaltningen 

 

Utses att justera: Elisabet Ericsson 
 

Justeringens plats 

och tid: 

 Guldsmeden plan 4, Majvor Westberg-Jönssons kontor, 
Trädgårdsgatan 4, kl 13:15, 2016-10-17 

Underskrifter:  Paragrafer: 19-27 

Sekreterare: Stina Almberg 

Ordförande: Majvor Westberg-Jönsson  

Justerande: Elisabet Ericsson   
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Bevis/anslag 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 

 2016-10-18  2016-10-31 

Förvaringsplats för protokollet 

 Tillgänglighetsstrateg, Social- och omsorgsförvaltningen, Stallet, Hudiksvall 

Underskrift 

Stina Almberg 
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§ 19 Upprop och val av justeringsförrättare 

Elisabet Ericsson förordas till justeringsförrättare 

Beslut: 

att välja Elisabet Ericsson till justeringsförrättare 

att justeringen ska ske måndag den 17 oktober 2016, kl 13:15 Guldsmeden plan 4, 

Majvor Westberg-Jönssons kontor. 

____ 
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§ 20 Godkännande av dagordning och föregående 

protokoll 

Godkännande av dagordning 

Protokoll från sammanträde 2016-05-30 lades till handlingarna. 
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§ 21 Anmälan övriga frågor 

Följande övriga frågor anmäldes; 

Ersättare för Håkan Andersson behövs till ritningsgranskningsgruppen 

Vad händer med LärVux? 
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§ 22 Information om tillgänglighetsveckan 

Stina Almberg informerade om Tillgänglighetsveckan 1-7 oktober.  
Veckan invigs den 1 oktober kl 13:00 på gågatan. Musiker från kommunens dagliga 
verksamhet spelar och regionrådet Eva Lindberg ska hålla tal. 
På programmet under veckan finns följande programpunkter; 
Alla kan gympa för särskolan och dagliga verksamheter måndag-torsdag med 
Hudikgympan. 
Bågskytte med Gävleborgs rekryteringsgrupp på tisdag. 
Cykla med makten måndag-fredag där man kan prova på parcykel tillsammans med 
våra tjänstemän och politiker.  
WCMX – wheelchair motorcross i Sportparken Hudiksvall. En ganska ny sport som 
inte finns i Sverige ännu. En av världens bästa åkare från Tyskland kommer hit och 
visar hur det går till onsdag och torsdag.  
 
 

Handikapprådet tackar för informationen. 
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§ 23 Presentation av pågående projekt i Hudiksvalls 

kommun och introduktion av ny stadsarkitekt 

Vår nya stadsarkitekt Christina Englund presenterades. Christina är utbildad arkitekt 
och har tidigare arbetat som stadsarkitekt i Nordanstigs kommun. Stadsarkitekten 
kommer att ha en mycket viktig roll i alla de projekt som just nu pågår på plansidan. 
 
Hans Gyllow gav en kort presentation av planeringsarbete som just nu pågår i 
kommunen – ostkustbanan, Kattvikskajen m.m. 
 
På Kattvikskajen finns medel beviljade för ny kaj. Anläggningsarbeten upphandlas just 
nu och samtidigt pågår detaljplanearbete. Vid kajombyggnaden kommer 
strandpromenaden utökas och fortsätta ut på Kattvikskajen. Kontakt finns med ett tio-
tal intressenter lokalt och nationellt. Det kommer att bli en ny stadsdel i hamnen med 
förutsättningar för hundratals bostäder. Om området utökas, finns det utrymme för 
tusentals bostäder. 
 
Ny busshållplats i centrum planeras på Kyrkogatan bakom Fyren. X-trafik vill utöka 
till halvtimmestrafik Iggesund och Ljusdal och då behövs en ny centrumhållplats. 
Nuvarande ger en omväg genom centrum. Ny passage planeras genom Fyren. Med 
halvtimmestrafik mellan Ljusdal-Hudiksvall knyter man ihop de båda kommunerna till 
en arbetsmarknadsregion och gör även studier enklare.  
 
700 000 lägenheter behövs i Sverige fram till 2025 enl. Boverket. Planer ska tas fram 
även för Hudiksvalls kommun. Utvärdering för att hitta lämpliga platser pågår. 
Faktorer som vägs in är bl.a. är det lätt att bebygga, läge väderstreck, hur lätt är det att 
ta sig till och från området, är läget attraktivt?  
 
Högaktuellt just nu är fördjupad översiktsplan för ostkustbanan den s.k. OKB. Östra 
läget valt av kommunen som lämpligaste läget och är det som utreds i översiktsplanen. 
Parallellt utreder Trafikverket två lägen, nuvarande och västligt. Det är många olika 
intressen att bevaka. Kommunen bevakar sitt eget territorium, Trafikverket ser till 
trafiknätet nationellt och det som är bäst för nationella trafiknätet kan därför hamna i 
direkt konflikt med vad man anser är bäst för Hudiksvalls kommun. Öppet möte 
kommer att hållas med Trafikverket 5 oktober i Iggesund och 6 oktober i Hudiksvall. 
 
Christina och Hans är i uppstartsarbete för ny översiktsplan. Kommunen är skyldig ha 
en översiktsplan enligt Plan- och bygglagen. Den ska aktualiseras varje mandatperiod, 
men man måste inte göra en ny varje mandatperiod. Hudiksvall har dock beslutat att 
helt ny ÖP ska göras nu, eftersom det är många förutsättningar som har ändrats. 
Översiktsplanen ska innehålla långsiktiga strategier för utveckling i kommunen. Den 
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berör många områden vilket gör arbetet både intressant och komplext. Enligt 
nuvarande plan ska den förhoppningsvis vara klar till 2018. Översiktsplanen ska 
granskas av olika parter bl.a. länsstyrelsen. Styrande i alla kommunala beslut.  
 
Handikapprådet fick därefter välja två områden att fördjupa sig i och valde då att få se 
på bilder och ytterligare information om bussomstigning och ostkustbanan. 
 

Handikapprådet tackar för informationen. 
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§ 24 Information från social- och omsorgsförvaltningen 

Gruppbostad Byvägen håller äntligen på att byggas. Enligt planeringen ska den stå klar 
under sommaren 2017. Efterfrågan är stor för gruppbostäder och det finns en kö. 
Stallet blir därför tillsvidare kvar eftersom platserna behövs. För personlig assistans 
ligger efterfrågan på en stabil nivå för närvarande och ökar inte.  
 
Kommunen har startat Projekt hälsa för personer med intellektuell 
funktionsnedsättning. I projektet ingår hälsoprofilbedömningar och aktiviteter. Det 
drivs som ett pilotprojekt med Glada Hudikteatern och är sedan tänkt att vidgas. 
Projektet är tänkt att pågå under tre år och medel för projektet söks från allmänna 
arvsfonden.  
 
Man håller även på att starta ett kulturprojekt för att möjliggöra för personer med 
funktionsnedsättningar att ta del av kultur och hitta olika sätt att stimuleras. Alla borde 
få ta del av riktigt kulturliv. Projektet är ett samarbete och man söker pengar från 
regionen för Söderhamn, Gävle och Nordanstig till förstudie. Ta del av kultur på ett 
anpassat sätt.  
 
Fråga ställdes av Åsa Nordkvist, FUB, om vad som händer när personer med 
utvecklingsstörningar blir pensionärer. Vilka möjligheter har man att flytta till andra 
anpassade boenden och vore det inte bra om det fanns en träffpunkt dit man kan åka 
efter man går i pension från dagliga verksamheter t.ex. ett aktivitetshus?  
 
Pia talade om att det finns redan idag vissa möjligheter. Det finns två gruppbostäder 
för äldre. Eftersom man stannar hemma varje dag finns mer personal på dessa 
boenden som kan hjälpa till att aktivera de boende. Träffpunkt finns inte idag men är 
ett bra förslag eftersom det kan ge hjälp att hitta ett socialt sammanhang.  
 
Maj Anita Persson lämnade sammanträdet 14:45. 
 
Fråga om ledsagarintyg – kan man få någon form av bevis för att man är ledsagare för 
att få inträden o dyl gratis? Det finns möjlighet att få ett intyg om att man är ledsagare, 
men det är upp till anordnare att bestämma om inträdet blir gratis.   
 

Handikapprådet tackar för informationen. 
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§ 25 Information från Hjärt- och lungföreningen 

Information från Hjärt- och lungföreningen via Karin Eriksson.  
Medlemsavgiften är 150 kr per person. Medlem blir man då i ett år från och med 
betalad medlemsavgift. Tidningen Status skickas ut till alla medlemmar, ca 300 
medlemmar i Norra Hälsingland. Medlemsblad skickas höst och vår. Senast utgivna 
medlemsblad delades ut till rådet. En del av föreningens verksamhet är 
informationsmöten till hjärtpatienter. Det finns också ett antal broschyrer med 
information för olika åkommor. Man har också kurser med hjärt- och lungräddning. 
Man har bl.a. varit på HLS. Hjärt- och lungföreningen visar gärna hjärt- och 
lungräddning för föreningar mot en mindre gåva.  
 
Många tror felaktigt att man är medlem i Hjärt- och lungföreningen eftersom man 
betalar 100 kr per månad till Hjärt-Lungfonden. Det kan göra att man missar personer 
som egentligen är intresserade av att vara med i föreningen. Hjärt- och lungföreningen 
har också en fond som delar ut pengar till forskning om hjärt- och lungsjukdomar. Till 
skillnad från Hjärt- och lungfonden går dock alla gåvor oavkortat till forskningen. Inga 
administrativa kostnader finansieras av fonden. Inga pengar läggs heller på 
marknadsföring. Det har tyvärr gjort att fonden inte heller är lika känd.  
 

Handikapprådet tackar för informationen. 
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§ 26 Övriga frågor 

Håkan Andersson har meddelat att han inte har möjlighet att fortsätta i 
ritningsgranskningsgruppen. En ersättare behövs. HLS får i uppdrag att hitta en 
ersättare till kommunala handikapprådets nästa sammanträde den 5 december.  
 
LärVux – kurser finns att söka för personer med intellektuell funktionsnedsättning i 
teorin genom Lärandeförvaltningen. Men i praktiken får antagna inte gå kurserna ändå 
på grund av personalbrist. Frågan är därför hur man planerar att fortsätta? Vi bjuder in 
lämplig person till nästa sammanträde för att få svar på frågan  
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§ 27 Övrig information 

 Yttranden bygglov 
Ritningsgranskningsgruppen har å handikapprådets vägnar yttrat sig i två 
bygglovärenden rörande nybyggnad av par- och radhus i Engånger respektive 
Näsviken. 

 Yttrande remiss om resegaranti 
Yttrande har lämnats in angående resegaranti. Fråga uppstod om möjlighet 
finns att komplettera yttrande angående att vänta tills nästa upphandling innan 
resegaranti införs då nästa upphandling ska ske 2020. Det känns som alldeles 
för lång tid att vänta på upphandling. 

 Utbildningsdag förslag 10 november 
Förslag om att genomföra en utbildningsdag med temat ”Ekonomi och 
försörjning”. Temat är valt med anledning av FUB’s rapport ”Fångad i 
fattigdom”, reportage om sociala företag i maj och pågående projekt i 
kommunen för att få fler med funktionsnedsättning i arbete. 

 

 

 

 


